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‘Ik was bij een bijeenkomst met 
Amersfoortse huisartsen die 
eerder in het gebied van kamp 
Moria waren. Vol vuur vertelden 
zij over hun  wens om hulp te 
bieden aan mensen in zo’n grote 
nood. Ik moest denken aan 2015 
toen ik er zelf precies zo in stond. 
En ik herkende de onmacht die zij 
voelden.’

Snelle hulp
‘Mensen zijn onderling sneller 
in staat  hulp te verlenen dan 
instanties, heb ik ervaren. Vijf jaar 
geleden kwamen vluchtelingen 
massaal op bootjes uit Syrië en 
Eritrea. Het COA kon de toestroom 
niet aan en vroeg gemeenten 
om sporthallen en scholen ter 
beschikking te stellen. Ik heb toen 
een facebookgroep aangemaakt 
om zo mensen in Amersfoort 
onderdak en eten aan te bieden. 
Nadat de gemeente ons om 
hulp vroeg, hebben we contact 
gezocht met de drie moskeeën, 
vrijwilligers en vertalers, we 
kregen meteen heel veel hulp.  
Alles ging budgetneutraal. Via 
een petitie werd de burgemeester 
gevraagd om de vluchtelingen 

Simone Kennedy-Doornbos (49) is bijna veertien jaar raadslid 

voor de ChristenUnie in Amersfoort. Ze is reisleider, vertaler en 

moeder van drie kinderen van 23, 21, en 19, en een Syrische 

pleegdochter van 15. Diens veertien jarige zusje komt ook eens per 

vier weken.  Het gezin Kennedy biedt in de weekends ook een thuis 

aan een Irakese pleegzoon (13) en een Nederlands-Marokkaanse  

pleegzoon(16).  Gedachten aan het  vluchtelingenkamp Moria 

kunnen Simone intussen wakker houden. ‘We zien nu leed waarvan 

ik dacht dat het was uitgebannen.’

uit dit netwerk een woning te 
geven in Amersfoort als zij een 
verblijfsvergunning zouden krijgen. 
Hij regelde dit met het COA, zonder 
dat de stad meer statushouders 
hoefde te huisvesten dan het anders 
zou moeten doen. Het bijzondere 
was dat het hele netwerk dat vanaf 
het begin om deze vluchtelingen 
heen stond in stand kon blijven. Dat 
was heel belangrijk. 
De eerste periode verbleven mensen 
in een sporthal en een school op 
de slooplijst. Daarna maakten ze 
een reis door het land langs AZC’s.  
Onze Amersfoortse vrijwilligers 
reisden hen overal achterna om te 
helpen. Contact is er nog steeds 
tussen vluchtelingen en vrijwilligers. 
Sommigen van de ex-vluchtelingen 
zijn succesvol, met een eigen bedrijf: 
een kapperszaak, een cateringbedrijf 
of een sishalounge. Vaak ook 
hebben ze  banen onderaan de 
markt, sommige jongeren zijn gaan 
studeren, sommigen zitten nog in 
een uitkering. We begonnen met 
102 mensen in de sporthal en na het 
doorlopen van de procedures en de 
gezinshereniging zijn er ongeveer 
125 vluchtelingen uit dit netwerk in 
Amersfoort.’ 

Amersfoorts CU-raadslid Simone  Kennedy: altijd op de bres voor vluchtelingen
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Amersfoorts CU-raadslid Simone  Kennedy: altijd op de bres voor vluchtelingen

 ‘We zien leed waarvan ik dacht dat het 
was uitgebannen’

Angst
‘Ik bemerkt best achterdocht in 
wijken waar vrouwen bedekt lopen. 
Zelf denk ik ook weleens als ik zoveel 
verschillende talen hoor in een klein 
gebied: ‘wat is er gebeurd?’ Dus ik 
snap dat gevoel heel goed.  Maar 
door de omgang met vrienden uit 
de vluchtelingenopvang  begrijpen 
we elkaar. Er zíjn verschillen: hoe je 
met kinderen omgaat bijvoorbeeld. 
Of een man spreekt  zijn vrouw 
commanderend toe door de telefoon. 
Daar zeg ik dan wat van, ja. Lachend: 
‘ja dan is hij een beetje  gepikeerd. Ik 
benoem alles wat me dwars zit, maar 
wel op vriendelijke toon. Je kunt dat 
beter meteen uitspreken.’

Verantwoordelijk
‘Syrische mannen voelen zich 
verantwoordelijk voor de keus hun 
gezin naar Nederland te halen. Ze 
hebben stress over het feit dat ze 
geen baan kunnen vinden of hebben 
een oorlogstrauma. Daardoor leren 
ze  de taal soms niet snel, hun hoofd 
is te vol. Vrouwen doen  traditioneel 
het huishouden en hebben minder 
zorgen. Zij leren de taal vaak sneller 
en vinden  eerder een baan. Mannen 
voelen zich dan mislukt. Hij verbittert 
en trekt zich terug en verleert zo  
de taal. Ondertussen wil hij nog 
wél de bevelen uitdelen. Kinderen 
houden daar niet van en gaan dan 
de straat op, dat is niet goed. Contact 
houden is belangrijk. Dan kun je die 
ontwikkelingen tijdig zien en met 
elkaar bespreken. ‘  

Moria. 
‘De ChristenUnie  heeft bakzeil 
gehaald in de coalitie bij de opvang 
van vluchtelingen uit Moria. Ik 
ben zeer teleurgesteld dat er 
maar honderd  vluchtelingen naar 
Nederland worden gehaald. In 
nood moet je helpen. Tegelijkertijd 
kunnen we ook niet  alle mensen 
naar Europa laten komen. De boel 
in de fik steken is niet de manier om 
beslissingen te forceren. Opvang 
moet zoveel mogelijk plaatsvinden 
in de regio, maar wel onder westerse 
supervisie en de kwaliteit van de 
vluchtelingenkampen moet absoluut 
verbeterd worden. In de kampen 
moet het eigen initiatief van mensen 
worden gestimuleerd en ze moeten 
toegankelijk zijn voor journalisten en 
vrijwilligers. Daarvoor zijn Europese 
afspraken essentieel. ‘ 

Landelijke politiek 
Simone zou best graag  de landelijke 
politiek in willen om invloed uit te 

oefenen maar het lukt niet om een 
verkiesbare plek te bemachtigen. 
‘Lokaal kan ik wel verbinding 
bewerkstelligen en veel bereiken. 
Binnen de stad kunnen we elkaar 
steunen en helpen.
We worden geconfronteerd met 
leed, waarvan ik dacht dat het 
uitgebannen was… 
Ik kan serieus minder goed van 
het leven genieten als er zoveel 
ellende is in de wereld, dat heeft 
zeker te maken met mijn christelijke 
achtergrond. Wij zijn allemaal gelijk 
geschapen naar het beeld van 
God… je kunt niet zeggen: ik ben 
Nederlander en ik heb DUS recht op 
een beter leven.’

Haar inspanningen voor de 
opvang van vluchtelingen in 
de loop van de jaren zijn niet 

onopgemerkt gebleven: 
In 2017  werd ze benoemd 

tot lid in de orde van 
Oranje Nassau.
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